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încheiat astăzidata demai sus,în şedinţa ordinara, a Consiliului Local care areloc la
sediul Consiliului Local

Sedinţa Consiliului Locala fost convocata pentru astazi 16.12.2024,la ora 14.00 prin
Dispoziţia nr. 419/09.12.2024 a primarului Comunei Corod conform art.133, alin.2 din OUG
nr.57/2019, privind Codul Administrativ şi a Regulamentului Consiliului Local și se
desfasoară cu respectarea masurilor prevazute de lege şi a Regulamentului Consiliului
Local.
Conform comunicatului domnului primar, Tenie Dumitru, în calitate de initiator, au fost aduse
la cunostinta membrilor Consiliului Local modalitatea de desfasurare a sedintei respectiv
modul de exprimarea votului prin mijloace electronice precum si ordinea de zi transmisă
tuturor membrilor Consiliului Local, odata cu invitatia la sedința si convocatorul.

Au fost respectateprevederile legale în legăturăcu publicitatea
Dispoziţia privind convocarea şedinţeişi proiectulde hotărâre au fost publicate pesite-ul
Primăriei, au fostafişate la sediul Consiliului Local (19630/09.12.2024) si au fost comunicate
prin poşta electronică membrilor Consiliului Local

La sediul Consiliului local sunt prezenţidintre membrii Consiliului local:dl. Bălan Viorel,
di Sârghe Cotinel, di Masgras Florin, dna Spasenie Nataliţa, dna Costea Ioana, dna. Chirilă
Carmen Suzana, dna Sbimea Maria Mădălina, di Țugui Alexandru, di. Chicoș Ștefan, di
Istrate Dumitru, dna. Costin AlexandraCristina, dl. Stegaru Ionșidl. Sbirnea Neculai
dna Chicoș Anica și di Dănilă Octavian participă prin intermediul mijloacelor electronice

Suntprezenţi în sala de ședințe: di Prodea Ciprian, secretar general al comunei.
Referitor la procesul-verbal încheiat la ședința din 19.11.2024, la solicitarea secretarului
general al comunei, membrii Consiliului Local s-au exprimat, astfel:

-15 voturi „pentru”, - O voturi "mpotrivă”,- “abţineri”
di BălanViorel, preşedintele de ședință supune Ia vot ordineade zicare cuprinde:

1. Proiect de hotărâre privindatestarea apartenenţei la domeniul privat al comunei Corod a
unei suprafeţe de teren situatăîn extravilanul comuneiCorod
2. Proiect de hotărâre privind acordarea avizului Consiliului Local al Comunei Corod, pentru
prestarea activităților de servicii funerare Societăţii Comerciale Vindas S.R.L.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea desființării (demolarea) construcţiilor C1 și C2 din
imobilul înscris în CF 109450, situat în sat Corod, comuna Corod, judeţul Galaţi.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea pierderilor deapă din reţeauade alimentare cu apă a
Comunei Corod, aflatăîn gestiunea "Serviciul Gospodărie Comunală Corod” din subordinea
Consiliului Local al Comunei Corod
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei obiectivelor de investiţii ce vor puteafi finanțate
în condiţiile accesări unui împrumut
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General actualizat pentru proiectul
“Extindere rețeade canalizare menajeră în Comuna Corod, județul Galaţi”.
7. Proiect dehotărâre privind aprobarea criteriilorşi procedurilor de organizare şi desfăşurare
a concursului pentru ocuparea postului vacant de Şef Serviciu, precum şi aprobarea criteriilor

1



şi procedurilor de organizare şi desfăşurare a concursurilor pentru posturile vacante din
cadrul „Serviciului Gospodărie Comunală Corod”, serviciu cu personalitate juridica,
organizatîn subordinea Consiliului Local al comunei Corod
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării rețelei şcolarea unităților de învățământ
din Comuna Corod, Judeţul Galaţi, pentru anul școlar 2025-2026.
9. Întrebări, cereri, interpelări.

Membrii Consiliului local au aprobatcu 15 voturi “pentru”, - "abtinere”- împotrivă” ordinea
dezi
DI Primar Tenie Dumitru propune suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de
hotărâre :

- modificareași completareaanexeinr.1 la HCLnr. 28/14.08.2018 privind stabilirea situaţiilor
deosebite pentru care se acordă ajutoarele de urgenţă din bugetul local
- rectificarea bugetului localal Comunei Corod
Membrii Consiliului Local au aprobat cu 15 voturi “pentru”, - "abtinere” - împotrivă”
suplimentareaordinii de zi
di Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem la proiectul de hotărâre privind atestarea
apartenenţei la domeniul privat al comunei Corod a unei suprafeţe de teren situată în
extravilanul comunei Corod. Este anexatraportul de specialitateşi rapoartele de avizare ale
Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati la discutii.
d! Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre. Este vorba de un terenin suprafata
de 12767 mp situat la iesirea spre Valea Marului pe care intentionam sa plantam arborisi
unde doreste si Liceul Corod sa realizeze un proiect de impadurire.Aceasta actiune de
impadurire va reduce eroziunea solului, va da un aspect placutla intrareain comuna si poate
nu sevormai arunca deseuri
di Bălan Viorel, președintele de ședință: supun la vot proiectul de hotarare.Cine estepentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimatastfel:
15 voturi „pentru”, O vot "împotrivă,O voturi “abţinere”
d! Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem la proiectul de hotărâre privind acordarea
avizului Consiliului Local al Comunei Corod, pentru prestarea activităţilor de servicii funerare
Societăţii Comerciale Vindas S.R.L. Este anexat raportul de specialitate şi rapoartele de
avizare ale Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati la
discutii.
di Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre.DSP Galatia facut cateva controale la
societatile cuprofil servicii funerare si ca masuraau lasat obtinerea avizului Consiliului Local
cu privire la transportul funerar. Este obligatia prestatorilor sa solicite acestaviz si este
prevazut in legislatie.
di Bălan Viorel, președintele de ședință: supun la votproiectul de hotarare. Cineeste pentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimat astfel:

15 voturi„pentru”, O vot "împotrivă, O voturi “abţinere”
di Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem la proiectul de hotărâre privind aprobarea
desființării (demolarea) construcțiilor C1 și C2 din imobilul înscris în CF 109450, situatîn sat
Corod, comuna Corod, judeţul Galaţi. Este anexat raportul de specialitate şi rapoartele de
avizare ale Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati la
discutii
di Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre. Acest imobil a fost cumparat de
Primarie dar in septembrie a fostinundatsi acum se impune demolarea in vederea realizarii
uneiparcari pentru angajatii primariei si pentru autovehiculele institutiei Documentatie pentru
demolare este emisasi pentru emiterea autorizatiei de desfiintare este nevoie de acordul
Consiliului Local.
di BălanViorel, președintele deședință: supun la vot proiectul de hotarare.Cine este pentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimat astfel
15 voturi „pentru”, O vot "împotrivă, 0 voturi "abţinere" .
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di Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem la proiectul de hotărâre privind aprobarea
pierderilor de apă din reţeaua de alimentare cu apă a Comunei Corod, aflată în gestiunea
"Serviciul Gospodărie Comunală Corod”din subordinea Consiliului Local al ComuneiCorod. Este
anexat raportul de specialitate și rapoartele de avizare ale Comisiilor de specialitate ale
Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati Ia discutii.
di Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre. Tarifele la apa nu au mai fost
actualizate de mult timpsi pentru aceasta modificare este nevoie de un aviz de la ANRSC
care au solicitat aprobarea pierderilor de apa.Prin modificarea tarifului la apa avem
posibilitatea sa aducem mai multi bani la serviciu si astfel sa putem majora salariile
angajatilor
di BălanViorel, președintele de ședință: supun Ia vot proiectul de hotarare.Cine este pentru?
Mernbrii Consiliului Local s-au exprimat astfel
15 voturi „pentru”, O vot "împotrivă, O voturi "abţinere"
di Bălan Viorel președintede ședintă, trecem Ia proiectulde hotărâre privind aprobarea listei
obiectivelor de investiţii ce vorputea fi finanțate în condiţiile accesării unui împrumut.Este
anexat raportul de specialitate și rapoartele deavizare ale Comisiilor de specialitate ale
Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati la discutii
di Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărăre.Pentru a realiza proiectul de
alimentarecu apain satele componente este nevoie de o suma marede bani, aproximativ 8
milioane, banide care nu dispunem. In cazul in care vom incerca accesarea unui imprumut
este nevoie de aprobareaunei liste de investiti. Avem ceva discutii cu o banca, Exim bank, si
au impus ca prim pas aprobarea acestei liste de investitii. Nu suntem prima primarie care
acceseaza un imprumut. Vom plati in 5 ani, primul anfara dobanda, asta dacase va aproba
imprumutulde banca si apoi de comisia de avizare a imprumuturilor.Acestproiect nu ne
afecteaza in niciun felsinici nu impunecresterea taxelor.Am incercat sa gasim finantare la
CNIsi prin programul Anghel Saligny dar nu am reusit.Licitatia este facuta cu clauza
suspensiva, ceva sume sunt alocate. Dacanu avem alimentarea cu apain sate nuputem sa
asfaltamsi rezolvam aceasta problemacu alimentarea cu apa in sate.
di BălanViorel, președintele de ședință: supun Ia vot proiectulde hotarare.Cine este pentru?
Membrii Consiliului Local. s-au exprimat astfel:
15 voturi „pentru”, O vot "împotrivă,O voturi "abţinere"
dl Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem Ia proiectul de hotărâre privind aprobarea
Devizului General actualizat pentru proiectul “Extindere reţea de canalizare menajeră în
Comuna Corod, judeţul Galaţi". Este anexat raportul de specialitate și rapoartele de avizare
ale Comisiilorde specialitate ale Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati Ia discutii
d! Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre. Proiectantul a omis sa prinda
chettuieleile cu alimentarea cu energie a pompelor la sistemul de canalizare.Este o
actualizare a devizului general, nuvafi o crestere a valorii doaro relocarea banilor de la un
capitol la altul
di BălanViorel, președintele de ședință: supun Ia vot proiectul de hotarare.Cine este pentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimat astfel:
15 voturi „pentru”, 0 vot "împotrivă,O voturi "abţinere"
dl BălanViorel președinte de ședintă, trecem Iaproiectul de hotărâre privind aprobarea
criteriilor şi procedurilor de organizareşi desfăşurarea concursului pentru ocuparea postului
vacant de Şet Serviciu, precum şi aprobarea criteriilor şi procedurilor de organizare şi
desfăşurare a concursurilor pentru posturile vacante din cadrul „Serviciului Gospodărie
Comunală Corod”, serviciu cu personalitate juridică, organizatîn subordinea Consiliului Local
al comuneiCorod. Este anexat raportul de specialitate și rapoartele de avizareale Comisiilor
de specialitate ale Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati la discutii.
di Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre. Am propus acestproiect deoarece
pana acum seful de serviciu era si angajat si angajator, astfel prin acestproiect stabilim
conditiile de desfasurarea concursului si modul de numire a functiilor din cadrul serviciului
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di Bălan Viorel, președintele de ședință: supunla vot proiectul de hotarare.Cine este pentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimat astfel:
15 voturi „pentru”, O vot împotrivă, O voturi “abţinere” .
d! Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem la proiectul de hotărâre privind aprobarea
organizării reţelei şcolare a unităţilor de învățământ din Comuna Corod, Județul Galaţi,
pentru anul școlar 2025-2026. Este anexat raportul de specialitate şi rapoartele de avizare
ale Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati la discutii.
di Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre.Reteaua scolara se aproba in fiecare
an pentru anul scolar urmator, este o obligatie legala .Am primit avizul Inspectoratului scolar
Galati.
di Bălan Viorel, președintele de ședință: supun la vot proiectul de hotarare.Cine este pentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimat astfel:
15 voturi „pentru”, O vot împotrivă, O voturi "abținere” .
dl Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem la proiectul de hotărâre privind modificarea și
completarea anexei nr.1 la HCL nr. 28/14.08.2018 privind stabilirea situaţiilor deosebite
pentru care se acordă ajutoarele de urgenţă din bugetul local. Este anexat raportul de
specialitate şi rapoartele de avizare ale Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local.
Consilierii locali sunt invitati la discutii.
d! Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre. Prin acest proiect completam HCL de
acordare a jutoarelor din bugetul local cu o noua situatie cu care ne-am confruntat. Asa cum
stiti in urma inundatiilor au fost afectate multe locuinte, unele chiar in procent de 100. Am
primit donatii de la persoane fizice si juridice din tara si pentru a putea ajuta aceste familii

„trebuie sa avem stabilit cadrul legal de acordare.
dl Bălan Viorel, președintele de ședință: supun la vot proiectul de hotarare.Cine este pentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimat astfel:
15 voturi „pentru”, 0 vot împotrivă, O voturi "abţinere".dl Bălan Viorel președinte de ședintă, trecemla proiectul de hotărâre privind rectificarea
bugetului local al Comunei Corod. Este anexat raportul de specialitate și rapoartele de
avizare ale Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local. Consilierii locali sunt invitati la
discutii.
di Primar Tenie Dumitru prezintă proiectul de hotărâre. Am primit suma de 132 mii lei pentru
indemnizatii persoane cu handicap. Suma de 56 mii lei din donatii trebuie alocata la capitolul
corespunzator pentru a se putea face plata familiilor aflate in nevoie. Am avut ceva economii
la salarii si impreunacu ce am primit vom plati indemniztiile persoanelor cu handicap care nu
au fost platite.Am alocat si suma de 30 mii pentru cadouri de sarbatori ce vorfi date copiilor
de Craciun.
dl Bălan Viorel, președintele de ședință: supunla vot proiectul de hotarare.Cine este pentru?
Membrii Consiliului Local s-au exprimat astfel:
15 voturi „pentru”, O vot împotrivă, O voturi “abţinere” .dl Bălan Viorel președinte de ședintă, trecem la Intrebari, cereri.
DI PrimarTenie Dumitru. Drumurile au fost facute in toaman de noi cat am putut cat si de cei
care au lucrat la canalizare dar au fost distruse de ploi si mai nou de cei cu animale. Mai
asteptam pana se stabilizeaza vremea si se va putea lucra.Proiect de canalizare merge
inainte, la statia de epurare se lucreaza la cladirea administrativa si asteapta un utilaj care
este in vama. Termenul de finalizare era 31 decembrie dar a fost solicitata prelungirea cu 6
luni.Scolile Carapcesti si Blanzi se apropie mai inaintata este cea de la Carapcesti, care a
inceput ultima. La scoala Blanzi se fac probe la incalzire.
Drept pentru care am încheiat prezentul procesul verbal într-un exemplar.

Preşedinţe de şedinţă, Secretar general UAT,
dl Bălan Viorel Gahriel Pradea—


